
Delegat Halid Genjac postavio je sljedeće pitanje Centralnoj izbornoj komisiji BiH: „Zašto 

Centralna izborna komisija BiH nije naložila uništavanje dva sita za utiskivanje vodenog žiga 

na papir za štampanje glasačkih listića koja se još uvijek nalaze u štamparijama (U Sloveniji 

„Radeča“- nakon izbora 2010. godine i u Češkoj „Neograph“- nakon izbora 2012. godine)? 

 

 

 


